
Kamerleden zijn ook bekend en wij
lijden daar beslist niet onder. Als je
betaald wordt uit collectieve
middelen, hetzij belastinggeld, hetzij
premiegeld, dan zou je inkomen ook
openbaar moeten zijn, vind ik.

Mevrouw Van Blerck-Woerdman
(VVD): Misschien is het goed dat ik
herhaal dat het wat ons betreft in de
volgende periode geen collectieve
middelen meer zijn. Daarom gaat het
mij wat ver om nu op de valreep
alles te veranderen. Op zichzelf ligt
het wel voor de hand dat je
collectieve middelen moet verant-
woorden.

Minister Borst-Eilers: Verder noem
ik als instrument om zoveel mogelijk
te doen met het rapport over good
governance, door bepaalde dingen
op te nemen in wetgeving, zoals de
WEZ. De ondernemingsraad kan zich
roeren en inderdaad ook de
zorgverzekeraars. Je ziet dat
zorgverzekeraars voorzichtig gaan
werken met een bonus-
malussysteem voor individuele
hulpverleners zoals huisartsen;
daarvoor ligt het natuurlijk wat
makkelijker. Zij stellen bepaalde
prestatie-eisen en stellen daar weer
iets tegenover.

Mevrouw Van Vliet vroeg hoever
je moet gaan om dit te beı̈nvloeden.
Zoals ik al schriftelijk aan de heer
Oudkerk heb laten weten en de
minister-president over de markt-
sector heeft gezegd, laat je iets zien
van je zorgen en je verontwaardi-
ging, maar heb je verder geen
directe machtsmiddelen. De indirecte
heb ik net opgesomd.

Wie controleert de raad van
bestuur? Dat is de raad van toezicht.
Daarom is het interessant dat
mevrouw Meurs en haar commissie
gezegd hebben dat de raad van
toezicht misschien wat actiever moet
optreden om werkelijk de positie
waar te maken dat hij namens de
samenleving toeziet op het reilen en
zeilen van het ziekenhuis en het
functioneren van de raad van
bestuur. Het is dus geen leuk
erebaantje, maar het is hard werken,
in ieder geval hard nadenken en
goed opletten.

Mevrouw Van Vliet (D66): Ik deel
deze opvatting zeer met de minister.
Ik stelde de vraag eigenlijk om te
vragen of het al wordt ingevoerd.
Het rapport-Meurs wordt heel vaak
genoemd en wij zijn er allemaal zeer

enthousiast over. Is dit element op
korte termijn in te voeren of moet dit
gebeuren in een geheel van meer
regels?

Minister Borst-Eilers: De aanbeve-
lingen van de commissie-Meurs
waren deels gericht aan de raden
van toezicht. Ik kan alleen maar
aanmoedigend in hun richting
spreken. Deels waren zij aan mij
gericht. In het voorstel WEZ heb ik
het nodige hiermee gedaan.

Wat bereik je met openbaarheid?
Ik denk dat het een countervailing
effect heeft of zelfreinigend
vermogen kan introduceren.

Benchmarken op de verhouding
tussen overhead en patiëntgebonden
personeel lijkt mij nog altijd een
goed systeem om meer leveling te
bereiken. De verschillen zijn soms
zeer groot. Dat heb ik wel gezien in
de eerste uitkomsten.

De beraadslaging wordt gesloten.

De voorzitter: Namens de Kamer
dank ik de regering voor de
verstrekte inlichtingen.

Sluiting 21.38 uur
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Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. drie brieven van de voorzitter van
de Eerste Kamer der Staten-
Generaal, met de mededeling, dat zij
in haar vergadering van 2 oktober
2001 de haar door de Tweede kamer
toegezonden voorstellen van wet,
gedrukt onder de nummers 27483,
26258 en 27047, heeft aangenomen.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
voor kennisgeving aan de nemen;

2. de volgende brieven:
drie, van de minister van

Buitenlandse Zaken, te weten:
een, inzake Wijzigingen van het
Statuut van de Internationale
Organisatie voor Atoomenergie
(28021, R1697);
een, inzake Wijzigingen van het op
22 december 1992 te Genève
totstandgekomen Statuut en Verdrag
van de Internationale Unie voor
Telecommunicatie (28022, R1698);
een, inzake Overeenkomst tussen de
regeringen van het Koninkrijk der
Nederlanden, het Koninkrijk België

en het Groothertogdom Luxemburg
en de regering van de Republiek
Kroatië betreffende de overname van
onregelmatig binnengekomen of
verblijvende personen, met
Aanhangsels (28023, R1699);

een, van de ministers van
Buitenlandse Zaken en van Defensie,
inzake de wapeninzamelingsmissie
Essential Harvest (22181, nr. 347);

een, van de staatssecretaris van
Justitie, over vluchtelingenbeleid
inzake de beleidsontwikkeling op het
gebied van het landgebonden
asielbeleid (19637, nr. 606);

een, van de minister van
Binnenlandse Zaken en Koninkrijks-
relaties, inzake het besluit BIBOB
(26883, nr. 43);

een, van de staatssecretaris van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, over de motie van de leden
Rosenmöller en De Graaf 27400, nr.
15 (28000, nr. 18);

een, van de staatssecretaris van
Financiën, over fiscale stimulering
brandstoffen (28000-IXB, nr. 3);

een, van de minister van
Landbouw, Natuurbeheer en Visserij,
over het 13de Nederlandse geval van
BSE in 2001 uit Woudenberg (24668,
nr. 68);

drie, van de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport, te
weten:
een, ten geleide van het verslag van
de zitting van de raad van de
Europese Unie van 5 juni 2001 te
Luxemburg (21501-19, nr. 49);
een, inzake de Wet exploitatie
zorginstellingen (27659, nr. 5);
een, over de Tijdelijke vergoedings-
regeling psychotherapie naoorlogse
generatie (de Regeling) (28000-XVI,
nr. 5).

Deze brieven zijn al gedrukt en
rondgedeeld;

3. de volgende brieven:
een, van de minister van

Buitenlandse Zaken, ten geleide van
het verdrag inzake toestemming voor
de doorreis van Joegoslavische
staatsburgers zonder verblijfsrecht;

een, van de minister van Justitie,
ten geleide van de onderzoeks-
rapporten ’’Coffeeshops, Jeugd &
toerisme’’ en ’’Coffeeshops in
Nederland’’;

een, van de minister van
Binnenlandse Zaken en Koninkrijks-
relaties, inzake lokale belastingen;

een, van de minister van Sociale
Zaken en Werkgelegenheid, ten
geleide van het onderzoeksrapport
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’’Bevordering arbeidsparticipatie
ouderen’’.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies en niet te drukken;

4. de volgende brieven:
een, van M. Hruzova, inzake

protest against the ’’New passport
application rules’’ and request for an
exemption thereof;

een, van de secretaris-generaal
van het Europees Parlement, ten
geleide van een aantal aangenomen
resoluties.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies;

5. de volgende brieven:
een, van de Raad voor Cultuur,

inzake de mogelijkheid en wenselijk-
heid van een themakanaal voor kunst
en cultuur;

een, van J. Makkinje, inzake
oorlogsslachtoffers van 1940-1945.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken
commissies.
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Presidiumbesluit

Het Presidium heeft met eenparig-
heid van stemmen besloten, te
stellen in handen van de vaste
commissie voor Justitie:
- Wijziging van het Wetboek van
Strafrecht in verband met het niet
afleggen van een getuigenverklaring
na een daartoe strekkende toezeg-
ging (28017).
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